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INTERPELACJA 

 

w sprawie: szkoleń dla urzędników Urzędu Miasta Krakowa planowanych 

w 2025 roku 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w nawiązaniu do skandalu jaki w grudniu ubiegłego roku wywołała informacja            

o szkoleniu dla urzędników UMK z „języka inkluzywnego”, przeprowadzonym 

przez Stowarzyszenie „Pro Humanm”, którym kieruje p. Jolanta Lange vel 

Gontarczyk – była tajna współpracowniczka SB, podejrzewana o udział                                                 

w zamordowaniu ks. Franciszka Blachnickiego, proszę o odpowiedź na 

następujące pytania: 

 

1. Jakie szkolenia dla urzędników UMK planowane są (lub odbyły się)   

w 2025 roku? 

2. Jaka kwota w budżecie miasta Krakowa zaplanowana jest na szkolenia dla 

urzędników 2025 roku?  

3. Czy wśród podmiotów ubiegających się o przeprowadzenie któregoś 

szkolenia pojawiło się ponownie Stowarzyszenie „Pro Humanum”?  

 

Z poważaniem, 

Agnieszka Paderewska 


